
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK
Datum: 9. 1. 2024 od 15:00
Místo: Hollar, místnost č. 212

Přítomni:

Za pedagogickou komoru: Mgr. Magda Pečená, Ph.D.,, Ph.D., Mgr. Eliška Ullrichová, Ph.D. (do

17:25), Mgr. Jakub Stauber, Ph.D. (do 16:15), Mgr. Magdalena Mouralová, Ph.D, prof. MgA. Martin

Štoll, Ph.D., Dr. rer. pol. Michal Parízek, M.Sc., Ing. et Bc. Petra Koudelková, Ph.D., Mgr. Veronika

Macková, Ph.D.,

Za studentskou komoru: Mgr. Barbora Procházková (online bez hlasovacího práva), Bc. Michaela

Němcová, Tomáš Popov, Bc. Jan Volenec, Bc. Magdalena Hynčíková (online bez hlasovacího

práva), Bc. Kristýna Sluková, Mgr. Barbora Součková, Bc. Tomáš Košek (online bez hlasovacího

práva), Gabriela Bošňáková , Mgr. Michael Drašar

Omluveni: PhDr. Pavel Szobi, Ph.D., PhDr. Jaromír Soukup, Ph.D.,

Hosté: PhDr. JUDr. Tomáš Karásek, Ph.D., Ing. Ondřej Blažek, RNDr. Michal Červinka, Ph.D., doc.

PhDr. Martin Gregor, Ph.D., doc. Ing. Tomáš Cahlík, CSc., PhDr. Petr Bednařík, Ph.D., doc. PhDr.

Jan Karlas, Ph.D.

1. Schválení návrhu programu a zápisu ze zasedání AS FSV UK dne 5.
prosince 2023

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená přivítala všechny přítomné a popřála vše dobré v roce

2024. Následně představila program dnešního zasedání a zeptala se, zda jsou nějaké doplňující

návrhy do programu. Žádné nebyly. Magda Pečená vyzvala k hlasování.

Návrh programu:

1. Schválení návrhu programu a zápisu ze zasedání AS FSV UK dne 5. prosince 2023

2. Zprávy z předsednictva a komisí AS FSV UK, zprávy z AS UK

3. Informace z vedení FSV UK

4. Změna v kolegiu děkana

5. Změna rozpočtu 2023 FSV UK - Rozdělení dodatečného příspěvku A + K

6. Akreditace navazujícího magisterského programu Master in European Environmental
Economics and Politics



7. Disciplinární komise FSV UK

8. Smlouva o zřízení věcného břemena - Zřízení služebností ve prospěch členů SVJ U Kříže
609, Jinonice

9. Termíny zasedání AS FSV UK v LS akademického roku 2023/2024

10. Různé

Usnesení č. 1: AS FSV UK schvaluje program zasedání dne 9. ledna 2024.

Pro: Pečená, Ullrichová, Mouralová, Stauber, Sluková, Součková, Macková, Drašar, Parízek,

Koudelková, Štoll, Popov

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení bylo přijato

Zápis ze zasedání AS FSV UK ze dne 5. prosince 2023 byl rozeslán k připomínkám, jež byly následně

zapracovány.

Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje zápis ze zasedání AS FSV UK ze dne 5. prosince 2023.

Pro: Pečená, Ullrichová, Mouralová, Stauber, Sluková, Součková, Macková, Parízek, Koudelková, Štoll,

Popov

Proti: nikdo

Zdržel se: Drašar

Usnesení bylo přijato

2. Zprávy z předsednictva a komisí AS FSV UK, zprávy z AS UK

Předsednictvo

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená uvedla, že body z Předsednictva jsou součástí programu.

Z dalších věcí zmínila, že se dokončuje Výroční zpráva AS FSV UK. Předsednictvo schválilo také

zvýšení odměny pro tajemníka AS FSV UK Jana Křováka.



Legislativní komise

Předseda Jakub Stauber uvedl, že se komise nesešla, ale sám se zúčastnil schůzky s děkanem ke

studentským ombudsmanům. Magda Pečená uvedla, že ke schůzce řekne více předsedkyně

sociální komise Barbora Procházková.

Studijní komise

Předseda StK AS FSV UK Martin Štoll uvedl, že se zabývali mimo jiné akreditací, která je bodem

programu. Řešili také jednotná kritéria pro akreditace, zda by šel připravit nějaký základní manuál

požadavků pro akreditační proces. Proděkanka pro studijní záležitosti Malvína Krausz Hladká

představila srovnávací tabulku ohledně hodnocení A-F napříč fakultou. Z debaty nevyplynulo žádné

konkrétní doporučení. Michal Červinka připravil kalendář pravidelných aktivit, kdy má co komise

schvalovat v běžném režimu. Michal Červinka uvedl, že kalendář může být vhodný i pro celý senát

či další komise.

Komise pro rozvoj

Předseda Michal Parízek uvedl, že se komise nesešla, průběžně ale řeší agendu spojenou s AI.

Magda Pečená zmínila, že se bude pilotně testovat dotazník spojený s AI a požádala studentskou

komoru AS FSV UK o spolupráci.

Host Michal Červinka poděkoval proděkanu Nekolovi, že pro fakultu zajistil a před Vánoci zprovoznil

nástroj Microsoft Copilot.

Sociální komise

Předsedkyně komise Barbora Procházková uvedla, že ombudsmani neřešili žádné velké problémy,

ombudsmanka IKSŽ řešila akorát několik věcí spojených s odevzdáváním závěrečných prací.

Univerzitní ombudsmanka Kateřina Šámalová požádala naše ombudsmany, aby sdíleli zkušenosti z

potenciálně nebezpečného rekrutování studentů prostřednictvím různých skupin k nějakým

nebezpečným aktivitám. Podle komise ale nebylo úplně srozumitelné, o jaký konkrétní problém jde.

Dále komunikovali s univerzitní ombudsmankou, která ale detaily, na co by si studenti měli dávat

pozor, nesdělila. Host Martin Gregor uvedl, že by se mohlo jednat o nějaké nabídky pochybných



kurzů osobního rozvoje. Veronika Macková uvedla, že nemá smysl výzvu paní ombudsmanky sdílet,

protože by to studenty akorát zmátlo.

(Přišli Jan Volenec a Michaela Němcová - 15:15).

Hlavním bodem jednání SocK AS FSV UK byla koncepce studentských ombudsmanů. Barbora

Procházková uvedla, že se s děkanem dohodli, že koordinátorem bude někdo z kolegia, v řešení je

ale to, jaké bude mít koordinátor kompetence. Zřídit tuto pozici chce děkan co nejdříve. Co se týká

legislativního ukotvení institutu ombudsmanů, zatím zůstane tak, jak je, a bude se čekat, jak se

podaří vyjednat právě pozici koordinátora. Dalším bodem byla potenciální pozice ombudsmana pro

doktorandy. Děkan sdělil, že CDS má primárně administrativní roli a na každém institutu funguje

CDS poměrně jinak. Komise chce udělat rešerši, jak CDS fungují. Řešili možnost, že by se

ombudsmani (z bakalářského a magisterského studia) školili v tematice doktorského studia.

Proděkan Cahlík uvedl, že CDS mají na starost pouze zajišťování administrativních záležitostí.

Komise schválila harmonogram voleb studentských ombudsmanů - proběhnout mají 4. a 5. března.

Tajemník FSV UK Ondřej Blažek uvedl, že by ocenil, kdyby se s ním harmonogram voleb

ombudsmanů projednal – 5. března totiž má náročný program. Bude se muset najít nějaké řešení.

Barbora Procházková se s panem tajemníkem spojí.

Komise se dohodla, že letos kromě ombudsmanů bude řešit well-being, osloví skupinu, kterou vede

dr. Zuzana Kasáková. Řešili také problematiku pečujících osob (jak o děti, tak třeba o jiné potřebné

osoby) – zajímá je především, jak je nastavena pomoc studentstvu (např. studentkám*ům, které

pečují o děti).

Řešili potenciální opatření v souvislosti se střelbou na FF UK. Všechna opatření by měla být

dostatečně komunikována a předem projednána a analyzována.

Fakulta podle komise komunikuje informace pro studenty primárně přes Instagram, což považují

členové a členky za problematické, protože ne všichni mají Instagram. Mělo by se komunikovat

primárně přes e-mail.

Děkan Tomáš Karásek potvrdil závazek v posunu k institucionalizaci institutu studentských

ombudsmanů. Určení, kdo bude mít v kolegiu na starost koordinaci ombudsmanů, je otázka pár

týdnů. Dalším krokem bude rozhodnout se, jak přistoupit k regulaci pozice ombudsmanů, bude

jednat s fakultní právničkou, zda to půjde udělat opatřením děkana. Děkan vítá zpětnou vazbu

ohledně potenciálního ombudsmana pro doktorské studium. CDS spíše podle něj není dobrým



řešením. Je snaha ustavit celofakultní spolek doktorandů. Pokud jde o studenty, kteří vykonávají

péči o své děti nebo nemocné příbuzné, tak děkan si není jistý, zda je nějaký konkrétní nástroj –

existují obecné nástroje, existuje např. stipendium pomoci v tíživé životní situace. Ulehčení např. ve

studiu je spíše na domluvě, pak existuje samozřejmě možnost přerušení studia bez odečítání doby

studia. Děkan neví, zda je potřeba něco specifického vymýšlet. Pokud jde o komunikaci vůči

studentům, tak sociální sítě jsou spíše doplňkový kanál – oficiální informace jdou přes oficiální

stránky, SIS, v akutních případech přes e-mail – to byl případ po střelbě na FF UK.

Magda Pečená se zeptala, zda šlo o nějakou konkrétní zprávu, která byla komunikována pouze

přes Instagramu. Barbora Součková uvedla, že se bavili například o informování o padání SISu (při

zápisu do předmětů). Děkan Karásek uvedl, že způsobům komunikace se věnují intenzivně a

některé věci se do budoucna budou muset změnit – například komunikace oficiálních informací přes

web. Tajemník Ondřej Blažek uvedl, že chvíli trvá, než se takový oficiální mail pošle – musí se to

řešit přes smartemailing – nelze to udělat v řádu minut.

Ekonomická komise

Předseda ekonomické komise Pavel Szobi je ze zasedání omluven. EK AS FSV UK řešila dva body

– rozdělení dodatečného příspěvku A+K a věcné břemeno (viz bod 8 programu) – k oběma bodům

přijala komise pozitivní stanovisko.

(PřIšla Gabriela Bošňáková - 15:10)

AS UK

Člen AS UK Jan Křovák připomněl, že rozeslal tradiční zprávu o dění na plénu AS UK, další

zasedání se koná v pátek 19. ledna. Klíčovým tématem bude zcela nepochybně střelba na FF UK.

Senát nemá o moc větší informace, než zazněly na tiskové konferenci v minulém týdnu, Jan Křovák

tedy alespoň obecně popsal vývoj událostí. Na účtu NF UK je k dnešnímu datu (9. ledna) přes 50

milionů korun, ale již byla část peněz rozeslána.

Jan Křovák také připomněl výzvu MŠMT, aby se lidé do 26 let hlásili do panelu mládeže. Podle

člena SKAS UK Pavla Linzera nemá jít o poradní orgán ve smyslu vzdělávání, ale spíše ve smyslu

průřezových oblastí, např. oblasti sociální.

Magda Pečená vyzvala k uctění památky obětí střelby na FF UK z 21. prosince 2023 minutou ticha.

Následně členové a členky senátu památku vestoje uctili.



3. Informace z vedení FSV UK

Děkan FSV UK Tomáš Karásek informoval, že fakulta nabídla FF UK využití našich prostor pro

zkouškové období, tato nabídka zatím nebyla využita. To, co FF UK využila, byla pomoc v oblasti

krizové komunikace. Z hlediska bezpečnostních opatření na FSV UK se prakticky okamžitě spustily

turnikety (v budovách Hollar a Jinonice). Vedení fakulty už před střelbou bezpečnostní odbor rektorátu

o revizi ochrany měkkých cílů žádalo.

Děkan nyní nechce předjímat, o jaká nová opatření by mělo jít. Postupně se vedení fakulty zabývá

dílčími aspekty, baví se o možnostech zákazu vnášení velkých zavazadel – k tomu je děkan skeptický.

Je spíše potřeba některé věci doladit, případně aktualizovat. Budou řešit možné doplnění krizového

štábu fakulty o některé další osoby. Univerzita nabízí možnost zapojit se do systému včasného

varování (KISS) – až to bude možné, tak se k tomu fakulta určitě připojí. Pokud se ukáže, že univerzitní

opatření nestačí, tak by fakulta řešila vlastní kroky. Například evakuace se pravidelně nacvičuje.

Michal Červinka požádal, aby fakulta naslouchala studentům. Diskuse se studenty se podle něj často

stáčí ke střelbě. Studenti podle něj nechtějí fyzická opatření, ale spíše pomoc psychologickou. Další

skupinou jsou cizojazyční studenti, které bude podle Červinky potřeba ujistit, že Praha je nadále jedno z

nejbezpečnějších měst na světě. Studenti podle něj chtějí hlavně skupinově sdílet. Běží semináře pro

zaměstnance pro posílení psychické odolnosti ve stresových situacích. Univerzita je nabízí volně, ale

Michal Červinka nezaznamenal takový seminář v angličtině. Navrhuje mítinky se studenty ve všech

budovách s klinickým psychologem, v určité formě skupinové terapie. Děkan Karásek uvedl, že akcent

na psychologickou podporu zaznívá velmi silně. Řešila to pracovní skupiny pro well-being, Zuzana

Kasáková se sešla s psycholožkami, které se mají sejít se studenty. Řeší se, zda na psychologickou

pomoc nevyhradit více peněz. Aby byl seminář v AJ, je podle děkana dobrý nápad. Pokud je něco, do

čeho se vyplatí investovat, tak je to podle děkana psychologická podpora.

Magdalena Mouralová uvedla, že na anglických stránkách není výzva ohledně psychologické podpory.

Přimlouvá se za to, aby se turnikety co nejdříve vypnuly.

Ze zpráv z vedení děkan doplnil, že fakulta už má stavební povolení pro rekonstrukci bývalého hotelu v

Jinonicích. Nyní už může fakulta pracovat s výhledem, že v létě 2025 by v Jinonicích mohly proběhnout

stavební práce. Jindy než v prázdninových měsících by hrubé stavební práce proběhnout nemohly,

míní děkan.



4. Změna v kolegiu děkana

Děkan Karásek představil bod a důvody, proč dochází ke změně na pozici proděkana pro doktorské

studium. Poděkoval proděkanu Cahlíkovi za jeho práci. Děkan usiloval o to, aby náhrada za pana

proděkana přišla opět z IES, aby se zachovala rovnováha v rámci kolegia, což se podařilo. Zájem

se role ujmout projevil nyní již bývalý ředitel IES doc. Martin Gregor, který má podle děkana velké

zkušenosti s doktorským studiem. V následujících měsících čeká nového proděkana spousta práce,

která je systémová, ale ne běžná – především v souvislosti s novelou zákona o vysokých školách,

respektive reformou doktorského studia. Hlavní změna přichází se zvýšením stipendia a s tím

spojenými konsekvencemi, doktorandi se pro fakultu stanou dražšími. Jde o dobrou příležitost

posunout oblast doktorského studia dále. Druhá věc, která zatím postupuje pomalu, je propojování

doktorských studií napříč fakultou. Nový proděkan by se ujal pozice 1. března.

(Odešel Jakub Stauber - 16:15)

Martin Gregor se krátce vyjádřil k novele vysokoškolského zákona. Podle něj se netýká úplně tolik

FSV UK, protože fakulta je schopna doktorandy křížově financovat a zaměstnávat, ale reforma

celkově podle něj změní “trh s doktorandy”, který se stává extrémně propojeným. Podle Gregora je

fakulta ve fázi plánování, jak doktorandy propojit. Cestou by mohlo být propojení širším

metodologickým tréninkem, zaměřeným na metody, které jsou přenositelné mezi obory. Současný

proděkan Tomáš Cahlík poděkoval za dosavadní spolupráci a podpořil Martina Gregora jako

kandidáta na tuto pozici.

Usnesení č. 3: AS FSV UK schvaluje komisi pro tajné hlasování ve složení Martin Štoll, Magdalena

Mouralová a Eliška Ullrichová.

Pro: Pečená, Volenec, Sluková, Součková, Němcová, Macková, Drašar, Parízek, Koudelková,

Bošňáková, Popov

Proti: nikdo

Zdržel se: Štoll, Mouralová, Ullrichová

Usnesení bylo přijato

Magda Pečená se zeptala, jak se bude přistupovat k uchazečům ze zemí “globálního jihu”. Podle

Martina Gregora je důležité budovat v této oblasti expertizu, jak k těmto uchazečům přistupovat,

jistě však mohou být zdrojem kvalitních doktorandů. Nejde jen o fenomén doktorského studia, ale i o

nižší stupně studia, míní Michal Červinka.



Michaela Němcová se zeptala, jak reforma dopadne na stávající studenty doktorského studia, zda

se jim výše stipendia bude nějak dorovnávat. Proděkan Cahlík uvedl, že se tato věc bude muset

správně komunikovat, bude se muset vymyslet, jak nastavit podmínky pro studenty, kteří nastoupí

před platností reformy. Martin Gregor uvedl, že se bude mnohem více řešit, jestli se danému

institutu hodí téma, se kterým uchazeč přichází, zda mohou daného uchazeče zapojit třeba do

některých běžících projektů a tak dále. Zvyšovat náročnost studia by se neměla. Jan Křovák

poukázal na to, že pokud doktorandi dostanou násobně vyšší stipendium, než jejich kolegové o rok

výše, a nebudou mít ani náročnější průběh studia, bude se to hodně těžko komunikovat.

Děkan Karásek uvedl, že komunikovat by to měl především stát, fakulta bohužel nemůže obecně

ten zákon ovlivnit. Z pohledu rovnosti před zákonem je podle něj reforma problematická, když

student jiného ročníku bude mít v podstatě dvakrát nižší příjem. Zároveň poukázal na to, že pokud

studenti budou mít jiné příjmy než stipendium (např. z grantu), tak se může stipendium ponížit.

Michal Červinka uvedl, že hrozí, že studenti ukončí studium a budou se znovu hlásit a fakulta

nemůže garantovat znovupřijetí.

Usnesení č. 4: AS FSV UK vyjadřuje kladné stanovisko k záměru jmenovat proděkanem pro

doktorské studium a další formy vzdělávání doc. PhDr. Martina Gregora, Ph.D.

Pro: 14

Proti: 0

Zdržel se: 0

Usnesení bylo přijato

5. Změna rozpočtu 2023 FSV UK - Rozdělení dodatečného příspěvku A + K

Tajemník Ondřej Blažek uvedl, že v letošním roce jde o 24 milionů korun, které připadly na Univerzitu

Karlovu, z toho ca 1,7 milionu pro naši fakultu. Rozdělení dodatečného příspěvku šlo na jednotlivé

instituty. Nově (v příštích letech) budou tyto “zbylé” prostředky automaticky spadat do fondu “Mikuláš”.

Instituty peníze umístí do fondu provozních prostředků. Gabriela Bošňáková uvedla, že EK AS FSV UK

návrh doporučuje schválit.

Usnesení č. 5: AS FSV UK schvaluje změnu rozpočtu FSV UK na rok 2023,

Pro: Pečená, Ullrichová, Volenec, Mouralová, Sluková, Součková, Němcová, Macková, Drašar,

Parízek, Koudelková, Bošňáková, Štoll, Popov

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo



Usnesení bylo přijato

6. Akreditace navazujícího magisterského programu Master in European
Environmental Economics and Politics

Bod představil proděkan Petr Bednařík. K akreditaci senátoři dostali velmi podrobný průvodní dopis, v

němž se vysvětluje koncepce programu a jaké je zapojení jednotlivých univerzit. Řešil se samozřejmě

obsah, ale také mezinárodní smlouvy, což je podle proděkana Bednaříka vždy složitější. Princip je

takový, že první rok budou všichni studenti v Dánsku (mělo by jít o cca 40 studentů) a v dalším ročníku

by se měli studenti rozhodnout, do jaké země a na jakou univerzitu pojedou (podle zaměření). Doc. Jan

Karlas poděkoval proděkanu Bednaříkovi za představení programu i za pomoc s přípravou programu.

Martin Štoll uvedl, že StK AS FSV UK posuzovala program se zkušeností z podobných předchozích

programů. Program uvítali jako další krok k internacionalizaci. Co komisi nejvíce zarazilo, bylo, že UK je

jediná ze všech zapojených univerzit, která potřebuje mít jako “vstupenku” do Erasmus Mundus, resp.

koncorsia už schválený program, což podle komise není dobrá praxe, protože to vytváří tlak na

schvalování v situaci, kdy ještě není jasné, jestli Evropská komise vůbec tento nápad podpoří. Bylo by

vhodné, kdyby univerzita tuto praxi přehodnotila, nejlépe bude se obrátit na Studijní komisi AS UK.

Komise doporučila k programu vyjádřit kladné stanovisko.

Děkan Karásek uvedl, že jde o program v rámci aliance 4EU+, což je podle něj mnohovrstevnatá

struktura, která je zatím poměrně neprůhledná. Nicméně má potenciál fungovat velmi dobře a přinést

dobré výsledky, pro fakultu je tento program velmi žádoucí. Důležité je také zaměření programu na

environmentální otázky, dodal děkan. Martin Štoll uvedl, že zaměření programu a jeho strukturu studijní

komise rovněž ocenila.

Doc. Karlas zdůraznil, že některé věci se finalizovaly až v prosinci a lednové zasedání AS FSV UK je

poslední, na němž lze akreditaci představit, aby se stihl deadline. Na FSV UK se bude učit pouze

veřejná politika a politologie, například ekonomie bude v Kodani. Magda Pečená tlumočila požadavek

IES, zda by se do akreditace mohl včlenit jeden povinně volitelný nebo volitelný předmět týkající se

environmentální ekonomie, který zajišťuje vyučující právě z IES. Michal Červinka uvedl, že senát pouze

vyjadřuje kladné stanovisko, schvaluje vědecká rada. Podle doc. Karlase nedává úplně smysl předmět

začlenit, ale s IES budou o tomto jednat. Magdalena Mouralová uvedla, že začlenění povinně

volitelného předmětu neznamená, že si studenti předmět zapíšou. Eliška Ullrichová vnímá, že debata o

začlenění předmětu není úplně snadná, je to i na dohodě s ostatními univerzitami. Ohledně deadlinu

bude ještě proděkan Bednařík jednat s rektorátem, protože časově nevychází jednání vědecké rady.



Magda Pečená se zeptala, zda by ostatní univerzity nebraly doplnění PVP jako určitou formu podrazu.

Doc. Karlas zopakoval, že program je postaven tak, že do Prahy pojedou studenti, kteří chtějí studovat

politologii a veřejnou politiku. Veronika Macková program podpořila, zeptala se, zda si případně

studenti mohou zapsat předmět i dobrovolně, pokud je bude zajímat. Proděkan Bednařík uvedl, že v

cizojazyčných programech nejsou volitelné předměty, pouze PVP, ale dobrovolně si kurzy zapsat

mohou.

Michal Červinka řekl, že členové RVŠ obdrželi program kandidáta na pozici předsedy RVŠ, v němž se

mezinárodní programy řeší. V radě se tomu chce Červinka intenzivně věnovat a zvedat fakultní

připomínky v této oblasti. Proděkan Bednařík to ocenil. Dále senát probíral také vízovou problematiku

spojenou s mezinárodními programy.

Usnesení č. 6: Akademický senát FSV UK vyjadřuje kladné stanovisko k návrhu na udělení oprávnění

pro navazující magisterský studijní program Master in European Environmental Economics and Policy.

Pro: Pečená, Ullrichová, Volenec, Mouralová, Sluková, Součková, Němcová, Macková, Drašar,

Parízek, Koudelková, Bošňáková, Štoll, Popov

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení bylo přijato
(Odešla Eliška Ullrichová - 17:25)

7. Disciplinární komise FSV UK

Bod představil děkan Karásek. Navrhuje následující složení disciplinární komise:

Pedagogická komora:

PhDr. Jan Jirků, Ph.D. (IKSŽ FSV UK)

Ing. Irena Kemény (IES FSV UK)

PhDr. Vilém Novotný, Ph.D. (ISS FSV UK)

PhDr. Michael Romancov, Ph.D. (IPS FSV UK)

Mgr. Jan Váška, Ph.D. (IMS FSV UK)

náhradníci:

Mgr. Bohumil Doboš, Ph.D. (IPS FSV UK)

PhDr. Jiří Kukačka, Ph.D. (IES FSV UK)



Studentská komora:

Jan Vaculík (IPS FSV UK)

Bc. Lukáš Filip (IMS FSV UK)

Natálie Šafářová (ISS FSV UK)

Mgr. Karolína Šimková (IKSŽ FSV UK)

Mgr. Klára Kantová (IES FSV UK)

náhradníci:

Diana Kmeťková, M.Sc. (IES FSV UK)

Bc. Matěj Lucovič (IMS FSV UK)

Usnesení č. 7: Akademický senát FSV UK schvaluje členy disciplinární komise.

Pro: Pečená, Volenec, Mouralová, Sluková, Součková, Němcová, Macková, Drašar, Parízek,

Koudelková, Bošňáková, Štoll, Popov

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení bylo přijato

8. Smlouva o zřízení věcného břemena - Zřízení služebností ve prospěch
členů SVJ U Kříže 609, Jinonice
Děkan Karásek se omluvil za množství materiálů, které k tomuto bodu vedení fakulty zaslalo. Bod

navazuje na předchozí souhlas AS FSV UK ke smlouvě o smlouvě budoucí. Gabriela Bošňáková

uvedla, že EK AS FSV UK dala kladné stanovisko.

Usnesení č. 8: AS FSV UK souhlasí se záměrem uzavřít smlouvy o zřízení služebností s vlastníky bytů

a garážových stání U Kříže 609.

Pro: Pečená, Volenec, Mouralová, Sluková, Součková, Němcová, Macková, Drašar, Parízek,

Koudelková, Bošňáková, Štoll, Popov

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení bylo přijato



9. Termíny zasedání AS FSV UK v LS akademického roku 2023/2024

Magda Pečená představila termíny, které pro LS AR 2023/2024 navrhuje Předsednictvo. Oproti návrhu

v podkladech vyplynuly při jednání změny (především s ohledem na květnové rektorské volno).

Definitivně navrhované termíny jsou následující:

● 5. března 2024

● 16. dubna 2024

● 21. května 2024

● 18. června 2024

● 10. září 2024

Zasedání bude probíhat vždy od 15:00, pokud nebude řečeno jinak.

Usnesení č. 9: AS FSV UK stanovuje termíny jednání AS FSV UK v letním semestru akademického

roku 2023/2024 na 5. březen, 16. duben, 21. květen, 18. červen a 10. září 2024.

Pro: Pečená, Volenec, Mouralová, Sluková, Součková, Němcová, Macková, Drašar, Parízek,

Koudelková, Bošňáková, Štoll, Popov

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení bylo přijato

Tajemník AS FSV UK Jan Křovák přislíbil, že na dané termíny rezervuje jednací místnost, zeptal se,

zda se bude opět jedno zasedání konat v Jinonicích. Magda Pečená uvedla, že se to nechá otevřené,

mohla by se navštívit budova v Opletalově ulici. Podle děkana Karáska je možné, že už v červnu kvůli

rekonstrukci nebude k dispozici místnost 212 na Hollaru a bude se muset jednat jinde – bude se řešit

operativně.

10. Různé
O slovo se přihlásil Michal Červinka, který připomněl, že stále není vymezena působnost členů kolegia.

Děkan Karásek přislíbil, že to zajistí.

Mgr. Magda Pečená, Ph.D.
předsedkyně AS FSV UK

Zapsal: PhDr. Jan Křovák, tajemník AS FSV UK


